
Torre del Moro Petancaclub 

Årsmötesprotokoll per 2024-03-27 

Plats: I anslutning till klubbens boulebanor 

1. Mötet öppnades av ordföranden Bengt-Åke Andersson 

2. Mötet valde Hans Crone som ordförande för mötet och Bengt Eriksson 

som sekreterare 

3. Röstlängden fastställdes - 43 personer närvarande (bilaga) 

4. Till rösträknare och justeringsmän valdes Martin Breivik och Tor-lnge 

Strand 

5. Frågan ställdes om mötet blivit behörigt utlyst: Svar Ja 

6. Verksamhetsberättelse, resultat och balansräkning samt 

revisionsberättelse presenterades vid mötet (dessa kommer att 

publiceras på klubbens hemsida). Efter förslag från Bengt E beslutade 

medlemmarna att ersätta John Rudeberg (hedersledamot i klubben och 

President i Panorama Supremo) med två lunchpresentkort på Matboden 

för att han varit behjälplig till att hitta en lösning på vattenförsörjningen 

till toaletten 

7. Efter genomgång av revisionsberättelsen -fastställdes resultat och 

balansräkningen för år 2023 

8. Ansvarsfrihet för styrelsen: Årsmötet beslutade att bevilja ansvarsfrihet 

för styrelsen för år 2023 

9. Medlemsavgiften för 2025: Årsmötet beslutade att avgiften för 2025 är 

oförändrad -15 euro/medlem 

10.Val av styrelseledamöter och suppleanter 

a. Bengt-Åke Andersson, ordförande (1 år) 

b. Monica Johansson, kassör (1 år) 

c. Anette Sköld, (1 år) 

d. Tommy Klasson (1 år) 

e. Bengt Eriksson (lår) 

f. Kjell Roxnäs (1 år) - suppleant 

g. Anette Selberg (1 år) - suppleant 

11.Val av revisorer 

a. Lars-Evert Lööfh (lår) 

b. Hans Crone (1 år)- revisorssuppleant 

12.Val av tävlingsansvarig för: 

a. IPL- Ingvar Carlsson (1 år) 
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b. Seriespel: Anette Sköld (lår) 

c. Las Salinas PL: Hans Crone, Tommy Löfberg, Lennart Gustavsson 

(1 år) 

13. Val av Festkommitte 

a. Zenita Henriksson 

b. Anita Eriksson 

14. Banansvarig: 

a. Beslutades att utse Ingvar Carlsson som banansvarig. Sista 

torsdagen i månaden städas banorna innan spel (alla hjälper till) 

15.Valberedning: 

a. Gunnel Roxnäs 

b. Anita Eriksson 

16.Övriga frågor: 

• Diskuterades milersättningar för resor med bil: 

a. i samband med inköp av varor till föreningen 

b. i samband med tävlingar för de lag som representerar klubben 

(IPL, Serien och Gul/Blå) 

Vid årsmötet den 2023-03-29 beslutades bl.a. att reseersättning 

beviljas för resor för inköp av varor till föreningen. 

Beslut: uppdra åt styrelsen att utarbeta en mall för reseavstånd till de 

aktuella spelplatserna i Torrevieja samt ersättningen för 

milersättningen. Resorna betalas av föreningen. För resor för inköp till 

föreningen mäts sträckan via trippmätaren 

• Christer S tog upp frågan om "vad innebär det att vara medlem i 

vår klubb". Skyldigheter/rättigheter, värdskap mm 

Beslut: uppdra till styrelsen att utarbeta ett dokument" Välkommen till 

Torre del Moro" med information om skyldigheter/rättigheter som 

medlem 

• Hans C tog upp en gammal fråga om att utreda förutsättningarna och 

kostnaderna för att skaffa solpanel/er till containers tak 

Beslut: uppdra åt styrelsen att utreda förutsättningarna samt 

kostnaderna för uppsättandet och underhåll av solpanel/er 
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Hans Crone 

Ordförande 

Justerare: 
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Verksamhetsberättelse 2023 
Torre del Moro Petanca Club 

Styrelsen har under året bestått av Bengt-Åke Andersson ordf. Bengt Eriksson 
sekr. Monica Johansson kassör, Anette Sköld, Tommy Klasson, ledamöter, Kjell 
Roxnäs och Rita Kirch sup, Anita Eriksson, Christer Sköld, valberedning, Lars

Evert Lööf revisor, Hans Crone revisor sup. 

Styrelsen har haft 5 protokollförda möten samt därutöver ett antal muntliga 
möten. 

Antalet medlemmar var under året 109 stycken. 

Verksamheten har som vanligt varit intensiv med träning tisdag, torsdag och 
lördag. 
Under sommaren har containern varit stängd, men spel har varit möjligt då 
styrelsen lämnat en nyckel till förrådet vid banna åtta där tavlor och ringar 
finns. 

Mycket arbete har detta år lagts på att få vatten till toaletten. 

Vi har haft trivselaktiviteter med gemensam påsklunch samt grillbuf e. Klubben 
bjöd även på glögg i samb~nd med lucia. 

Klubben har under året deltagit i olika seriespel. Vi har dessutom haft ett 
vänskapsutbyte med Rosaleda. 

Klubbens ekonomi är god, mycket tack vare våra sponsorer, lotterier och den 
egna försäljningen av drycker. 

Veckovärdarna har fungerat bra. 

Styrelsen vill framföra ett stort tack till samtliga medlemmar som bidragit till en 
god och trevlig stämning. 

Styrelsen 



M Gmail Bengt Eriksson <bengterlksson01@gmall.com> 

Revisionsberättelse för Torre del Moros Petancaklubb , bokföringsåret ... 
1 meddelande 

Lars-Ewert Loofh <larsewert.anita@gmail.com> 
Till: Bengt Eriksson <bengteriksson01@gmail.com> 

26 mars 2024 kl. 18:18 

Revisionsberättelse för Torre del Moros Petancaklubb 
, bokföringsåret 2023. 

Jag har granskat årets bokslut och bokföring för år 2023 i Torre del Moros Petancaklubb. 
Styrelsen har ansvar för räkenskapshandlingarna och förvaltning. 
Mitt ansvar är att uttala mig om årsbokslutet och förvaltning. 
Revisionen har utförts enligt god revisionssed och jag anser att jag härmed har rimlig grund för att tillstyrka och bevilja 
styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

La Mata den 26 mars 2024 

Lars-Ewert Lööfh 

Skickat från min iPhone 
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